
Čo je to Cambridgeovský fenomén? :)
Ide o dlhodobú a bolestivú transformáciu pomenovanú podľa sídla a názvu univerzity,
kde sa zmena udiala.

Počiatky transformácie možno zadeliť do 60. rokov minulého storočia, keď škola prišla o financie, jej kvalita
upadala a ňou získané poznatky sa nedarilo prenášať do praxe. V tomto nepriaznivom stave vedenie školy
akceptovalo myšlienku biológa a podnikateľa sira Johna Bradfielda z Trinity College. Jeho nápad spočíval čo
v najtesnejšom prepojení univerzity so svetom biznisu. V rámci tohto procesu Cambridge zreformovala štýl
riadenia, nadviazala spoluprácu s domácimi a nadnárodnými podnikmi a sama založila niekoľko spoločností.
Podniky priniesli peniaze, tie prilákali špičkových profesorov a za nimi prišli z celého sveta aj najlepší študenti.
Výsledkom bolo prvenstvo v rebríčku najlepších vysokých škôl na svete (v roku 2010).
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